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Årsberetning 2009/2010 
 

Styret 
Styret har bestått av: 
Finn Kr. Aamodt, Aurdaltoppen Fjellgrend  Leder 
Erik Akre, Binnhøvdvegen    Nestleder 
Tone M. Jystad Fredrikson, Binnhøvdvegen  Kasserer 
Kari Haug Birkenes     Sekretær 
Gunnar Mandt, Bakkejordvegen   Styremedlem 
Tore Kallestad, Engevegen    Styremedlem 
Rune Jensen, Storstøllie    Styremedlem 
Christian Berggrav, Ravangskollen   Varamedlem 
Knut Nes, Storstølvegen    Varamedlem og nettansvarlig 
 
 

Årsmøtet og styremøter 
Årsmøtet ble avholdt 8 april 2009 i Fjellkirken. Det var 23 fremmøtte, derav 21 var medlemmer. 
Det har vært avholdt 7 styremøter, et møte med ledere i velforeningene og et møte med 
kommunen. 
 
 

Medlemmer 
Hytteforeningen hadde pr 01.01.2010 totalt 412 medlemmer, mot 366 i 2009. Det er 41 
enkeltmedlemmer og 371 medlemmer gjennom foreninger.  
 
 

Reguleringsplan for Fjellstølknatten hytte- og alpinområde 
Styret har vært i kontakt med utbygger og har gjennom våren- og sommeren hatt løpende kontakt 
med planavdelingen i kommunen vedrørende ny behandling av reguleringsplanen. I høstferien 
ble det avholdt et informasjon-/diskusjonsmøte der reguleringsplanen var hovedtema.  
I slutten av oktober kom Nord-Aurdal kommune med ny reguleringsplan. Den ble behandlet på 
styremøtet 24. november og det ble sendt svar brev til kommunen. 
 
 

Møte med kommuneadministrasjonen 
Styret har også i år hatt møte med både politisk og administrativ ledelse.  Denne gangen ble 
møtet holdt på formannens hytte. Tema på møtet var Reguleringsplan for Fjellstølknatten, 
Eiendomsskatt, ønske om bidrag fra kommunen til løypelaget samt en dialog om kommunens 
utfordringer og hvor AHF kan bidra. Det var enighet om at disse møtene er fruktbare og bør 
fortsette. 
 
 

Nye miljøstasjoner 
Styret har vært i kontakt med Valdres kommunale Renovasjon IKS i forhold til utplassering av 
nye miljøstasjoner. Dette arbeidet ble forsinket, men nå er de nye returpunktene etablert og  
containerne ved Damtjern er fjernet. 
 

Aurdalsåsen hytteforening www.aurdal-hytteforening.no 
Leder     

Finn Kr. Aamodt     

Jegerveien 36 0777  OSLO                                                                                       

                                                                                                      

Telefon 91 84 07 10       

E-post fiaam@innovasjonnorge.no                             

AHF 
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Post 
Postkassestativet ved Damtjern er reparert. 
Vi har på nytt vært i kontakt med posten for å høre om de kan kjøre til nye hyttefelt, men de 
kjører ikke lenger enn til Danebu.  
 
 

Innbrudd 
I juni ble det meldt om flere innbrudd i åsen. Styret sendte ut melding via velforeningene og det lå 
raskt melding på nettsiden: Aurdal.no. (Tyvene ble senere pågrepet.) 
 
 

Valdresmarsjen 
Valdresmarsjen er en aktivitet styret syntes det er viktig å beholde. Styret hjalp tidlig i høst til med 
annonsering etter funksjonærer på renndagen og frivillige til en arrangementskomité. Det gav 
ikke så veldig stor respons, men heldigvis er det en gjeng med ildsjeler som tok tak i dette og det 
ble avviklet et flott renn den 13. mars.  
 
 

Danebu 
Danebu meldte oppbud i 2008 og ble lagt ut for salg. Styret holdt seg oppdatert på prosessen og 
syntes det er veldig bra at utbyggingen av leiligheter fortsetter og at Kongsgården er åpnet igjen 
med prøvedrift i vinter.  

 
 

Løypelaget 
På sist årsmøte ble Christian Berggrav og Gunnar Mandt foreslått som representanter til 
løypelagets styre. De ble valgt inn på løypelagets årsmøte. Det er viktig for alle i Aurdalsåsen å 
støtte Løypelagets arbeid.  
 
 
 
17. mars 2010 
Styret i Aurdalsåsen Hytteforening 


